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. Araç parkımızı güçlendirme çalışmaları-
mız kapsamInda belediye araç parkımıza
yeni araçlar kazandırdık.

. Cumhuriyet meydant düzenlenerek Ata-
türk büstü yerleştirdik.

. Belde girişimizi düzenledik.

. Bunların yanı sıra paklar ve sosyal yaşam
alanları ile halkımızın vakit geçireceği
alanlar oluşturduk.

. Şehit Aziz Güneş Caddesi ve Atatürk Cad-
desi üzerine yol kenarlarına halkımızın
otobüs beklerken ihtiyacı olan 10 adet
bekleme kulübeleri yerleştirildi.

. Selçikler'in simgesi olacak saat kulesi inşaa-
tına başladık. Çalışmalarımız devam ediyor.

. Kasabamız Çayır Sokak mevkiinde bulu-
nan futbol sahasın sentetik çim halı sahaya
dönüştürülmesi için Spor Toto Teşkilat Baş-
kanlığı tarafından projemize maddi destek

yapılmak üzere protokol imzalanmıştır.

Okul bahçesine yapmış olduğumuz 300
seyirci kapasiteli kapalı spor salonumuz
tamamlanmıştır. Mesai saatleri içerisinde
öğrencilerimize mesai saatleri dışında
halkımıza hizmet edecektir.

Her yıl geleneksel olarak düzenlediğimiz
sebaste Antik kenti Tümülüslerinin tanı-
tım etkinIiğinin 4.'sünü 9erçekleştirdik.

İki cami inşa ettik.

Bir spor salonu ile 800 kişilik kapalı dü-
ğün salonu yaptık.

Yeni caminin çevre düzenlemesi yapıldı.
Caminin bahçesine çiçek dikildi. Genç
çam ağaçları dikildi. Kilitli beton parke
taşı kaplaması yapıldı.

"Yapmak istediğimiz Çok ŞeyVar"

Selçikler'de öncelikli sorunları çözüme

kavuşturduklarını belirten Belediye Başkanı
Osman Çaka1 aciliyet gerektiren bir sorun-
larının olmadığını ama beldenin gelişmesi
için yapmak istedikleri çok şeyin olduğunu
söyledi. Halkın yapılan hizmetlerden duydu-
ğu memnuniyetin kendisini onurlandırdığını
ifade eden Belediye Başkanı Osman Çakar,
24 yıldır yaptığı gibi yine güzel projeler ya-
pıp Selçikler' i geliştirmeye devam edece-
ğini söyledi. Selçikler için ihtiyaç duyulan ve
yapılması gereken ne varsa onu yapmaya
çalıştıklarını söyleyen Başkan Çakar önümüz-
deki dönemde de aynı şekilde çalışmalarını
sürdüreceklerini belirterek; "İlçemizin hiç
bir önemli sorunu buIunmuyor. Halkımızın
yaşam kalitesini artıracak, daha yaşanılır bir
belde oluşturmak istiyoruz. Yeni tesis kazan-
dırma çalışmalarımız devam ediyor. Yeni ya-

şam alanları oluşturmayı hedefliyoruz. Yeni
bir belediye binası yapacağız, ayrıca belde-
ye çim futbol sahası yapacağız. Sivaslı ilçesi
ve çevre beldelerinde evsel atıkların arıtıldı-
ğı bir arıtma tesisi var. Buradan çıkan temiz
suyu tarımda kullanmak için projemiz var.
HaIkımızın talepleri doğrultusunda çalışma-
ya devam edeceğiz." dedi.
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